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Prioritering VWS thema's in communicatie met het parlement

Bijlage(n)

1 Aanleiding voor deze nota

In de mBTcb van 25 maart jl. heeft M VWS aangegeven dat er geen brieven

meer naar het parlement uitgaan, behalve Corona-brieven. Alleen als de

bewindspersonen expliciet anders beslissen gaan er nog brieven uit.

Dit besluit roept veel vragen op binnen de organisatie en vraagt om een

nadere uitleg. In deze nota doen wij een voorstel voor een onderbouwing van

redenen om wel te beslissen tot het verzenden van niet Carona-brieven! aan

het parlement.

Wanneer de BR deze onderbouwing onderschrijft, wordt zij voorgelegd aan de

bewindspersonen. Zodra zij akkoord zijn, wordt die gecommuniceerd aan de

medewerkers.

2 Beslispunten, advies en mogelijk alternatief

Beslispunt:
Stemt u ermee in om brieven die niet Corona gerelateerd zijn toch aan het

parlement te zenden in de volgende gevallen:

1. Stukken die noodzakelijk zijn op grond van een wettelijke verplichting.

Hierbij is bijvoorbeeld te denken aan de begrotingscyclus en de

pakketcyclus 2021.

2. Alle stukken over spoedeisende Wetgeving, zoals vastgesteld in de

Ministerraad van 20 maart jl. (Zie bijlage)
NB: De lijst spoedeisende Wetgeving is exclusief implementatie van EU-

richtlijnen; de MR heeft 20/3 besloten dat voor implementatie afzonderlijk
aandacht zal worden gevraagd bij de Kamer. Dit betekent dus dat

1 De term ‘brieven’ interpreteren wij ruim, het gaat om alle correspondentie met

de Kamer, bijv. ook wetgevingsstukken of beleidsstukken
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implementatiewetgeving ook gewoon naar de Kamer gaat.
3. Correspondentie met de Kamer naar aanleiding van schriftelijke vragen

van de Kamer en door de vaste Kamercommissie georganiseerde

schriftelijke overleggen.
4. Brieven die voortkomen uit een interdepartementale afspraak worden

voorgelegd aan de bewindspersonen van de betrokken departementen en

alleen bij unanieme instemming aan het Parlement gezonden.

Deze categorisering geldt alleen voor correspondentie met het parlement.

Uitgangspunt hierbij is pas toe of leg uit.

De uitvoering en noodzakelijke ontwikkeling van beleid kunnen onverkort

doarlopen, waarbij rekening gehouden moet worden met eerdere moties en

toezeggingen aan het parlement.

Voor brieven of consultaties van het veld geldt dat de vraag moet zijn of het nu

nodig en uitlegbaar is het veld te consulteren.

De categorisering sluit aan bij de maatregelen zoals die zijn genomen door de

Voorzitter van de TK:

e Het parlementaire proces gaat door: leden kunnen schriftelijke vragen blij-
ven stellen en de vaste Kamercommissies kunnen schriftelijke overleggen
met het Kabinet blijven organiseren.

e Alleen de strikt noodzakelijke debatten en bijeenkomsten zullen worden

gehouden; vooralsnog zijn dat alleen debatten die rechtstreeks betrekking

hebben op het coronavirus.

« De Kamer heeft het Kabinet verzocht om een brief met een overzicht van

wetgeving waarvan uitstel ongewenst is i.v.m. bijvoorbeeld financieel of

organisatorisch ongewenste gevolgen.
+ De bewindspersonen kunnen brieven aan beide Kamers sturen.

Afgelopen week is er op ambtelijk niveau gesproken over de maatregelen die de

Kamers genomen hebben. Elk departement kiest zijn eigen lijn in hoe hiermee om

te gaan, waarbij VWS logischerwijs de meest verregaande werkwijze kiest. Ook de

Kamercommissie van VWS heeft tot dusver geen andere onderwerpen

geagendeerd dan Corona en de bestrijding ervan.

Proces en planning

Voorstel is om deze categorisering aan te houden, zolang het parlement zelf ook

zijn speciale regime hanteert. Indien in het parlementaire proces wijzigingen

optreden dan wordt bovengenoemde categorisering opnieuw bezien.

Wanneer de bewindspersonen akkoord zijn met bovengenoemd voorstel zullen wij

vanuit BPZ zorgen dat alle VWS collega’s hierover geinformeerd worden en dat we

hen voorzien van Q&A.

Daarnaast zullen wij deze werkwijze afstemmen met de griffie van de Tweede

Kamer.
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